
SPRAWOZDANIE
z działalności Wójta Gminy Zabrodzie w okresie międzysesyjnym.

Okres sprawozdawczy obejmuje czas od 14.04. do 02.06.2005 r. Realizowane
zadania:
1. W dniu 31  maja odbył się przetarg na opracowanie dokumentacyjne zadań

inwestycyjnych. Komisja przetargowa wstępnie poinformowała, że wybierze
projektantów na zadania wodno-kanalizacyjne natomiast przetarg na opracowanie 
PT dróg gminnych z uwagi na wysokość odpłatności /brak środków w-budżecie/ musi
być unieważniony. Tak więc uczyniłem i po pewnej analizie cen i możliwości
podejmiemy w tym względzie następne decyzje.

2. Wykonano prace związane z zakończeniem ścięcia poboczy przy drodze powiatowej 
w Niegowie.

3. 22 kwietnia odbyła się uroczystość nadania imienia oraz przekazanie sztandaru
PSP w Adelinie. Bardzo dziękuję Pani Dyrektor Szkoły jak również całej
społeczności szkolnej za wzorowe przygotowanie i przeprowadzenie tak ważnej
uroczystości. Dziękuję również Ks.Proboszczowi Parafii Mostówka za aktywny
udział i poświęcenie sztandaru Szkoły. Ks.Proboszcz jest już bardzo związany 
z tą Szkołą a od l września br. będzie jej pracownikiem t.zn. nauczycielem
religii. Mówiąc o szkole v/ Adelinie tylko przypomnę Wysokiej Radzie, 
że wspólnie zaczęliśmy rozważać możliwość organizacji oddziału przedszkolnego 
w tej szkole dla dzieci w wieku od 2,5 do 5 lat. Gdy będą zainteresowani rodzice
wydaje się, że będzie to możliwe od l stycznia 2006 r. Więcej informacji w tej
sprawie może udzielić Pani Dyrektor Szkoły oraz Pani Dyrektor GZEASz.

4. W Gminnym Ośrodku Kultury odbyła się uroczystości z okazji Dnia Dziecka w dniu
01.06.2005 r.

5. Wykonaliśmy dwa odcinki dróg asfaltowych w Przykorach i Anastazewie. Łącznie
1550 mb.

6. Gminne Centrum Kultury zleciło opracowanie modernizacji rozbudowy obiektu
strażnicy OSP w Zabrodziu z przeznaczeniem na działalność kulturalną 
w tym biblioteczną.

7. Udzieliliśmy wspólnie z ODR niezbędnej pomocy naszym rolnikom 
w przygotowaniu wniosków o dopłaty obszarowe, które rolnicy do dnia 
15 maja złożyli w ARiMRol. Biuro Powiatowe w Wyszkowie. Mam nadzieję, 
że wszyscy rolnicy z naszej gminy złożyli wnioski w ustalonym terminie
otrzymają należne im pieniądze.

8. Wspólnie z Panami Radnymi rozpoczęliśmy rozważania o przystąpieniu naszej
gminy do Nadburzańskiego Parku Krajobrazowego. Myślę że jest nadzieja, 
że na następnej Sesji spotkamy się z Dyrekcją Parku i zostanie podjęta
Uchwała Rady w tej sprawie.

9. Otrzymaliśmy  specjalistyczny samochód strażacki z PSP Wyszków który
przekazaliśmy do espolatacji dla OSP Słopsk. Za kilka dni po dokonaniu
bieżącego przeglądu i usunięcia usterek będzie używany do celów gaśniczych.
Jest to samochód na podwoziu Jelcza z beczką o pojemności 3000 litrów wody.

10. Stabilizuje się pod względem organizacyjnym odbiór śmieci
przez MPK Ostrołęka. Jeśli chodzi o właścicieli nieruchomości to jeszcze 
z miejscowości Młynarze i Słopska trudno jest niektórym w szczególności
działkowiczom przestrzegać w naszej gminie ustalonego systemu odbioru śmieci.

11. Po uzyskaniu efektów rzeczowych i ekologicznych po zrealizowaniu
ubiegłorocznych inwestycjach - złożyliśmy wnioski do WFOS i GW o umorzenia
gminne zaciągniętych pożyczek do 50 % na te zadania po spłaceniu połowy.



12. Analizowałem projekt opinii w sprawie utworzenia punktu skupu złomu 
i makulatury na placu w Niegowie przy ul. Handlowej przez firmę STĘKA 
po dokonaniu wizji lokalnej na bazie w Warszawie. Zamierzam pozytywnie
zaopiniować wniosek na kontenerowy skup w/w surowców.

13. Przeżywamy okres jubileuszu 15-lecia odrodzenia Samorządu Terytorialnego 
w Polsce w tym Dniu Samorządu Terytorialnego, który przypada na 27 maja. 
Z okazji tej pozwolę sobie złożyć serdeczne życzenia wszystkim Radnym naszej
gminy, pracownikom samorządowym oraz działaczom samorządowym, oby kolejne lata
wypełnione były pasmem sukcesów i pomyślności.
Życzę Państwu również dużo zdrowia i siły w pokonywaniu rozmaitych
przeciwności losu, a także cierpliwości w codziennych zmaganiach

się z ciągle zmieniającymi się przepisami prawa. Dobrze byłoby gdyby

nam wszystkim nie zabrakło powodów do radości a poczucie odpowiedzialności
trwało w nas w parze z rozsądkiem i wyobraźnią.

Dziękuje za uwagę.
Wójt Gminy Marek

Gołaszewski


